
RAZGIBANA SEJA
Ceprav dnevni red za drugo sejo sveta KS

Vodice ni napovedal kakšne temeljite razpra-
ve, pa so člani sveta našli dovolj vprašanj, ki
jih bodo morali čimprej rešiti. Pogovarjali so
se o problemih avtobusnih postajališč, o ure-
ditvi ceste Repnje—Vodice, o problemih KK
Vodice, o prispevku podjetij, ki so v Vodicah
za asfaltiranje cest in o problemu kanalizaci-
je.v Repnjah. Olami sveta KS so tudi izvolili
komisije za posamezna področja dela.


